
Raadsvragen aan het college 
 

1. Hoe ver is het met de vorderingen van de werkgroep eenzaamheid? 
2. Hoe ver zijn de sociale wijkteams? 
3. Hoe is het met de implementatie van het preventieplan “alcohol en drugs” op scholen? 
4. Kunt u ons meer info geven/sturen over het project “Verblijf” van de regio? 
5. Hoeveel arbeidsparticipatietrajecten zijn er op dit moment opgestart? 
6. Wat is de stand van zake mbt de hoogbegaafdenschool? 
7. Hoeveel scholen maken er gebruik van de vanuit de regio aangeboden cultuureducatie? 
8. Zijn de gesprekken met het Huizermuseum gestart? En is er al een financiële opzet voor een 

nieuw museum? 
9. Hoe staat het met het onderzoek naar een extra theater/theaterfunctie? 
10. In hoeverre wordt de aangenomen motie van leefbaar huizen mbt maaien fonteinkruid van 

11-12-2014 daadwerkelijk uitgevoerd? 
11. In hoeverre wordt de pilot blending nog gevolgd? 
12. Er staat in het coalitie-akkoord een mooie ambitie over een lokale campus. Echter hoever 

staan de vorderingen daar mee? 
13. Hoe groot is de reserve duurzaamheid ( al dan niet met het bekend zijn van de 

enveloppegelden) 
14. Bad Vilbelpark. Hoe ver is de visie? En is daar al een financieel plaatje aan te hangen? 
15. In hoeverre is er al een wijkspreekuur van de wijkagent(en)? 
16. Kunnen de financiële onderbouwingen worden toegevoegd aan de financiële overzichten? 

Dit alles ook in het kader van het transparanter maken van raadsvoorstellen. 
17. De schatting voor de enveloppegelden was ongeveer 600.000. Hoeveel zijn die daadwerkelijk 

geworden? 
18.  Is het mogelijk dat wij een nieuw overzicht krijgen  “Financiële vertaling uitvoering 

collegeprogramma stand oktober 2018 maar dan tot oktober 2019?” 
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